
 
 

 

 
 

   تولد مبارکروزهفتادمين سال

  
سالروز تولد دکتر فریدون هفتادمين 

هژبری، سرپرست پيشين دانشکده 
شيمی و معاون پيشين دانشگاه 
صنعتی آریامهر و بنيانگذار انجمن 

SUTA را به ایشان تبریک می گویيم و 
  .عمری طولانی برای ایشان آرزومندیم

  کميته هماهنگیجلسه 
  شاخه های انجمن

ی شاخه کميته هماهنگعادی جلسه 
 ژانویه با شرکت ٢٩های انجمن روز 

 روال برمبناینمایندگان شاخه ها و 
هميشگی از طریق مکالمه تلفنی در 

موضوع اصلی . شبکه یاهو برگزار شد
نقش له ابحث در این جلسه مس

  انجمن٢٠٠۶شاخه ها در گردهمایی 
ت این يبه علت اهم. تعيين شده بود

 زاهد شيخ موضوع آقای دکتر
به صورت الاسلامی، رئيس انجمن، نيز 

 .یافتدر این جلسه حضور استثنایی 
در این جلسه نمایندگان شاخه های 

  :زیر شرکت داشتند
  نيو انگلند -
  ميشيگان -
  غرب کانادا -
  سوئد -
  آلمان -

شرکت کنندگان در این جلسه تصميم 
یک گروه کار گرفتند تا با شکل دهی 
  سنتا کلارادر جریان گردهمایی

طرحی جهت بهبود مسائل مربوط به 
شاخه ها تهيه کنند و آن را در اختيار 

 . هيات مدیره انجمن قرار دهند

  در مورد صوفی ها و دراویش
  ٣صفحه                         دکتر خاکزار

  
  در ایرانIEEE فعاليت شاخه

  ٨صفحه 

  تماس مستقيم با ریيس انجمن
  

suta.president@gmail.com 

  SUTAگردهمایی  چهارمين
  ٢٠٠۶ اوت ٧ تا ۴از 

  ،  شمال کاليفورنياسنتا کلارا

 
 

  شاخه کاليفورنيای جنوبی
شاخه کاليفورنيای جنوبی از همه 
اعضا و دوستداران انجمن در این 

کند تا در گردهمایی  منطقه دعوت می
 مارس، از ساعت ١٢ روز SUTAانجمن 

نا  بعداز ظهر در شهر سنتا آ۵ تا ١٢
سخنران اصلی این . شرکت کنند

گردهمایی دکتر فریدون هژبری است 
علم و باورهای ماورا  "زمينهکه در 
 .سخنرانی خواند کرد" طبيعی

  
 SUTAآرم جدید انجمن 

  
 

  شاخه بریتانيا
 در SUTAو دوستداران انجمن اعضا 

 در  ماه مارس١٨شنبه بریتانيا روز 
لندن گرد هم می آیند تا هم دیداری 

ازه کنند و هم از فعاليتهای انجمن ت
مطلع شوند و بویژه در جریان تدارک 
گردهمایی تابستان انجمن در سنتا 

همه علاقنمدان به . کلارا قرار گيرند
شرکت در این گردهمایی می توانند با 

 تماس هانری معصوم پورآقای 
  .بگيرند

  

  خانم دکتر فریبا آریاگفتگو با 
  ٢٠٠۶گردهمایی در باره 

  
خانم دکتر آریا، به عنوان . ١

سرپرست کميته برگزاری 
 این به نظر شما ،٢٠٠۶گردهمایی 

  هایی دارد؟ گردهمایی چه ویژگی
برگزاری گردهمایی دو سال یکبار 

SUTA، کنون بهترین کاری است که تا 
این انجمن برای برقرای ارتباط بين 

تا به . انجام داده استاعضای خود 
یی ها دیدار حال جذابيت این گردهما

دوستان قدیم و همکلاسی های 
به نظر من وقت . دانشگاه بوده است

آن رسيده که به جنبه های دیگر ارتباط 
کاری و ميان اعضا، مثل ارتباطات 
 در این و شغلی نيز اهميت داده شود

. زمينه قدمهایی برداشته شود
 در شمال ٢٠٠۶گردهمایی سال 

تواند موقعيت بسيار  کاليفورنيا می
با توجه به . خوبی برای این کار باشد

تجربياتی که از گردهمایی های 
 به دست آورده ابم و امکاناتی پيشين

که در سيليکون ولی وجود دارد، 
اميدوارم بتوانيم این کار مهم را انجام 

  .بدهيم
خانم دکتر آریا ممکن است ما را . ٢

با موضوعات اصلی گردهمایی 
   کنيد؟ا آشن٢٠٠۶

دهمایی دو موضوع زیر برای این گر
موضوع نخست در  :انتخاب شده است

 "مدیریت بحران های طبيعی"مورد 
کاليفورنيا یکی از مناطق زلزله . است

در ماه . مثل ایران. خيز جهان است
شهر سن فرانسيسکو آوریل امسال 

به مناسبت صدمين سالگرد زلزله 
 برنامه های ١٩٠۶بزرگ سال 

هيه و ارائه ی را در این زمينه تگوناگون
تواند منبع اطلاعات  کند که می می

ن یدسترسی به ا. بسيار مفيدی باشد
اطلاعات از یک طرف و وجود افراد 

و مراکز  هامتخصص در دانشگاه
مربوط به زلزله در این  تحقيقاتی
 دیگر باغث انتخاب این سویاز  مناطق

. موضوع برای گردهمایی بوده است
 شاید بتوانيم اطلاعات قابل

  قيه در صفحه بعدب

  ٣٨  شماره
  ١٣٨۴ ذرآ
  ٢٠٠۶  یهفور

  ١صفحه 



 
 

 
 
 

  .…گفتگو یا خانم دکتر آریا 
   

  
  خانم دکتر اریا در حال سخنرانی در گردهمایی هایدلبرگ

  
استفاده ای در مورد مدیریت سوانح طبيعی فرموله کنيم و 

 کاليفورنيا و هم به برایدر اختيار همه قرار دهيم که هم 
  . مفيد باشد ایرانبرای

 Enterpreunershipبا موضوع دوم گردهمایی در رابطه 
که  "سيليکون ولی"شمال کاليفورنيا و بویژه منطقه . است

شرکت  است، مرکز تجمع ٢٠٠۶محل برگزاری گردهمایی 
های کامپيوتر و الکترونيک است و تعداد زیادی از اعضای 

شرکت  درصد از ۴٠. در این رشته ها تخصص دارندانجمن ما 
 رمایه گذاری سی که برای تاسيس شرکت های نوپاهای

  . دارندقرارمی کنند، در اطراف خليج سن فرانسيسکو 
 ٢٠٠۶این دو دليل انتخاب موضوع دوم را برای گردهمایی 

از این امکانات استفاده ما اميدواریم که بتوانيم . ساده کرد
 و با ایجاد آشنایی بين گروه متخصصين و سرمایه نموده

های جدید گذاران به تاسيس شرکت های جدید با ایده 
  .کمک کنيم

گردهمایی چه نقشی برای شاخه های انجمن در . ٣
   درنظر گرفته اید؟٢٠٠۶

در این گردهمایی درنظر داریم از شاخه های انجمن 
 چنينبخواهيم تا در مورد برنامه هایشان صحبت کنند و هم

برنامه هایی خواهيم داشت تا اعضای هر شاخه این امکان 
شاخه خود صحبت کنند، اطلاعات را بيابند تا با مسولين 

  .بگيرند و یا داوطلب کمک شوند
 کمیممکن است در مورد برنامه گردهمایی . ۴

  توضيح دهيد؟
در برنامه ای که برای تصویب به هيات مدیره انجمن 

در .  قسمتی برای کاریابی منظور شده استفرستاده ایم،
ی  که در شرکت ها را خواهيم کرد تا افرادیبخش تلاشاین 

در موقعيت تصميم " سيليکون ولی"مختلف در منطقه 
 چنينبه این گردهمایی دعوت کنيم و همگيرنده قرار دارند، 

 دوستان ویژهاعضایی که در جستجوی شغل هستند، ب
.  که می خواهند وارد بازار کار شوندجوان تازه فارغ التحصيل

ل در نظر داریم که این دو گروه را با هم آشنا کنيم و در مح
  .یمآورامکان یک مصاحبه را برایشان فراهم حتی گردهمایی 

برای شرکت دوستداران انجمن ساکن در اروپا و . ۵
  کانادا چه فکری کرده اید؟

برای اعضایی که از کانادا و اروپا در گردهمایی شرکت 
 موقعيت مناسبی ،خواهند کرد، فکر می کنم از نظر مالی

دا و یورو اروپا در مقابل چون در حال حاضر دلار کانا. باشد
در مورد ویزا هم فکر می کنم . دلار آمریکا قوی هستند

یره  چاره جویی هایی خواهند کرد تا اعضای هيات مد
بتوانيم حداکثر افرادی را که مایل به شرکت در این 

  . گردهمایی هستند، در اینجا داشته باشيم
  يفورنيا در کال٢٠٠۶به اميد دیدار همه دوستان در ماه اوت 

  
  شاخه سوئد

 بازدید علمی از جزیره گوتلاند

  
شاخه سوئد یک برنامه دیدار از جزیره زیبای گوتلاند و بازدید 

 ٢ ماه آوریل تا ٢٩از کارخانه سيمان در این جزیره را از تاریخ 
جزیره گوتلاند یکی از .  تدارک دیده است٢٠٠۶ماه مه سال 

. به شمار می رودمناطق بسيار زیبا و دیدنی کشور سوئد 
 مهندسخاطر نشان می کنيم که این بازدید به ابتکار آقای 

علاقمندان به شرکت در .  صورت می گيرد کياستابراهيم
  :این بازدید می توانند با آدرس های زیر تماس بگيرند

  ، com.yahoo@riazi_maryamخانم مریم ریاضی     
  com.hotmail@bkamraniآقای بهنام کامرانی       

 انجمن دانشگاه مجازی ایران

  
انجمن دانشگاه مجازی ایران که ابتکار تاسيس آن را دکتر 
خاکزار داشته اند، با کمک و همکاری تعدادی از اساتيد دیگر 

ن انجمن با هدف کمک به ای. در حال شکل گرفتن است
برای دانشجویان ) اینترنتی(تاسيس یک دانشگاه مجازی 

 استاد برای در اختيار ١٠تا کنون . ایرانی نشکيل شده است
. گذاشتن درس ها در این دانشگاه اعلام آمادگی کرده اند

توانند با  همه علاقمندان به کمک به این ابتکار علمی می
 .دکتر خاکزار تماس بگيرند

  

  آینده سوتا در گرو رشد و فعاليت
  . شاخه های محلی است

  ، ریيس انجمن سوتادکتر زاهد شيخ الاسلامی

  ٣٨  شماره
  ١٣٨۴ ذرآ
  ٢٠٠۶  یهفور

  ٢صفحه



 
 

 
 
 

  شاخه سوئد
 بهنام کامرانی

  
در چند سال گذشته شمار دانشجویانی که از ایران به 

آیند، افزایش محسوس و منظور ادامه تحصيل به سوئد می
رجوع نشده اگرچه به آمار رسمی . رشدی داشته استروبه

 تا ١٫۵است، اما شاید بتوان گفت که این عدد هرساله بين 
 درمورد دانشگاه صنعتی ویژهاین موضوع ب. شود  برابر می٢

 دو سال زمينه طیدر همين . چالمرز قابل مشاهده است
یی به منظور گردهمایی دانشجویان هاگذشته جلسه
زی این ریتدارکات و برنامه.  استگذارشدهورودی جدید بر

تر انجام جلسات همگی توسط دانشجویان قدیمی
در این جلسات . ی قدردانی استشود که شایسته می

که روند کلی تحصيل در چالمرز و مسائل روزمره   ضمن این
دانشجویان نيز با یکدیگر آشنا شده و از , شود مرور می

رود که روند  اميد می. ندشو  با خبر می نيزتجربيات دیگران
. این جلسه در سالهای آینده نيز ادامه پيدا کندتشکيل 

  .  درپایان لازم است که از مجریان این برنامه نام ببریم
  پشتيبان مالی  مجریان  سال
توحيد و سوگل   ٢٠٠۴

  اردشيری
  آژانس مسافرتی آسياتراول

عليرضا افشار، بابک   ٢٠٠۵
بهرهمند، حسام 

  سلطانپور، آزاده فطل

آسيا تراول، آقای عباس 
پور،  بانک رینذ

FöreningsSparbanken   
    

  در مورد صوفی ها و دراویش
  سخنرانی دکتر خاکزار

، سرپرست پيشين دانشکده دکتر خاکزار ژانویه ٢۵روز 
برق دانشگاه ما که پس از ترک دانشگاه صنعتی مهندسی 

 ریاست دانشگاه علم و صنعت را بر عهده آریامهر مسئوليت
در " اتجمن ایران و آلمان"گرفتند، یک سخنرانی در محل 

. شهر بن آلمان در مورد صوفی ها و دراویش ایراد کردند
دکتر خاکزار که خود فرزند یکی از دراویش مشهور اصفهان 
هستند، در سخنان خود با ذکر نام چند تن از مشاهير ادبی 

یوهان ولفگانگ گوته و لسينگ به علاقه زیاد و آلمان مانند 
رابطه فرهنگی نزدیکی که در قرون گذشته ميان ادبای 

  . آلمان و ایران وجود داشت اشاره کردند
دکتر خاکزار سپس با تقسيم تاریخ صوفی گری، بهترین  
نمایندگان دوره نخست صوفی ها همچون سنایی، عطار و 

  .    کرددان المانی معرفیجلال الدین بلخی را به علاقه من

  شاخه آلمان
   معرفی یک هنرمند

 
  "چرخ تاریخ"تابلوی 

 در شهر گرگان، در ١٣٣١ابولفضل توسلی، متولد سال آقای 
ریاضی و  ی در دانشکده مهندس١٩٧٩ تا ١٩٧٢ال های س

دانشگاه صنعتی آریامهر مشغول تحصيل علوم کامپيوتر 
از همان سال های ا استعداد خود در نقاشی رایشان . بودند

کشف کردند و نخستين تحصيل در دانشگاه صنعتی آریامهر 
 در دانشگاه صنعتی آریامهر ١٩٧۴نمایشگاه خود را در سال 

پس از انتقال مرکز زندگی خود به آلمان، آقای . برگزار کردند
 و توسلی این علاقه خود را با تحصيل در رشته طراحی

 ایشان .ان دنبال گرفتندماینز آلمشهر  در دانشگاه نقاشی
در رشته علوم موفق به اخذ مدرک فوق ليسانس سپس 

در سالهای  . از دانشگاه ماینس آلمان شدندسينمایی
اقامت خود در آلمان ایشان تا کنون نمایشگاه های بسياری 

 در آقای توسلی. از آثار نقاشی خود را ارائه کرده اند
 در اسلينگن گردهمایی تابستان سال گذشته شاخه آلمان

نيز حضور داشتند و شرکت کنندگان در گردهمایی را با 
توانند جهت  علاقمندان می. تعدادی از آثار خود اشنا کردند

اشنایی بيشتر با کارهای ایشان از لينک های زیر استفاده 
 com.aboart.www://http/.کنند

 ی انجمن منتشر شدشماره دوم نشریه علم
دوم نشریه علمی انجمن با دو مقاله از دکتر پيمان و شماره 

دکتر پيمان و دکتر واحدی که هر . دکتر واحدی منتشر شد
دو از اعضای هيات علمی دانشکده فيزیک دانشگاه صنعتی 
آریامهر بودند و اکنون ساکن آلمان هستند به مناسبت سال 

 به تئوری نسبيت فاوتجهانی انشتين از دو زاویه مت
دکتر پيمان مقاله خود را با این جمله .انشتين نگاه می کنند

 از ارائه نسبيت خاص صد سال و از نسبيت : "آغاز می کند
گذرد و  نود سال مي) Gravitation(عام يا تئوري گرانش 

هنوز هم مشکل است با زبان غير رياضي اين دو نظريه را 
 و با تکيه بر دانش عميق ریاضی  بر این پایه.. "توصيف نمود

دکتر پيمان در این مطلب نظریه نسبيت انشتين را به زبان 
 دکتر واحدی در واقع سخنرانی قالهم.کند ن میاریاضی بي

ایشان در گردهمایی شاخه آلمان در تابستان گذشته در 
ما و "دکتر واحدی در مقاله خود که عنوان . اسلينگن است

نسبيت انشتين از زاویه فلسفی دارد، به نظریه " هستی
  . می نگرد

این شماره نشریه علمی نيز مانند شماره نخست از طریق 
 .همگان قرار داردسایت اینترنت انجمن در دسترس 

 www.suta.org 

  ٣٨  شماره
  ١٣٨۴ ذرآ
  ٢٠٠۶  یهفور

  ٣صفحه



 
 

 
 
 

 نامه رسيده
  محمد

 
 دانشکده مهندسی ١٣٧۴محمد، دانش آموخته دانشگاه ما، ورودی سال 

تاده است که با تشکر از ایشان برای مکانيک، مطلب زیر را برایمان فرس
  :تان درج می کنيم

این .  ژانویه پس از مدتها سری به دانشگاهمان زدم٨روز 
دیدار برایم بسيار لذت بخش بود چرا که بسياری از خاطرات 

چند عکس . ان دانشجویی ام در برابر چشمانم زنده شدردو
يرات در مجموع می توانم بگویم که تغي .گرفتماز دانشگاه 

تنها نکته جدید این بود . چندانی در دانشگاه مشاهده نکردم
که دارند به تدریج کتابها را از کتابخانه های دانشکده ها به 

به این ترتيب شاید در . کتابخانه مرکزی منتقل می کنند
. آینده دانشکده ها دیگر کتابخانه ای از خود نداشته باشند

 فعاليت های ساختمان قاط دانشگاه همچنانندر بسياری از 
ولی بهبودی در وضعيت توالت . سازی جلب توجه می کند

بيشتر جا ها شبيه به . ها و دیگر امکانات دیده نمی شود
همچنان با " سگ پز. "ساختمان ابن سينای قدیم است

فقيت مشغول است و جمعيت جلوی آن کاهشی نيافته وم
ا اکنون نکته دیگر این که برخی از هم کلاسی های م. است

. عضو هيات علمی دانشکده مهندسيی مکانيک شده اند
ممکن است بعضی از شما هنوز نام علی ! آفرین بر آنان

علی را جلوی دانشکده . عبدی را به خاطر داشته باشيد
  .هيچ تغيير نکرده بود. دیدم

 بين المللی دانشجویان اشتوتگارت سال جشن ۵٠
 پيش توسط باشگاه بين  سال۵٠که " مللیلضيافت بين ا"

المللی دانشجویان و اعضای هيات علمی دانشگاه 
مين پنجاهاشتوتگارت، پایه گزاری شد، در ماه ژانویه امسال 

در جشن امسال . سالگرد خود را با شکوه تمام برگزار کرد
 ميهمان حضور داشتند و تمام کارتهای ورودی چندین ٢٢٠٠

به جز .  بودندهفته پيش از تاریخ جشن به فروش رفته
ميهمانان عاليقدری که هر سال در این جشن شرکت می 
کنند، امسال وزیر امور اجتماعی ایالت بادن ووتنبرگ آلمان 

 ٣٠نيز با حضور خود اهميت این جشن و حضور بر بيش از 
هزار دانشجوی خارجی در این ایالت جنوبی آلمان تاکيد 

، که نخستين ریيس این باشگاه از آقای دکتر خاکزار. کرد
 سال پيش برگزار کرده بود، دعوت کرد که ۵٠جشن را در 

برای جمع خاطرات خود را از روزهای نخستين این جشن 
دکتر خاکزار با اشاره به اینکه نمایندگان بسياری از . بيان کند

آروز کردند ملل دنيا در این جشن زیبا در کنار هم قراردارند، 
  . نيز پياده شودن  این نمونه زیبا در سطح جهاکه

  شاخه غرب کانادا
رب کانادا و شمال غرب غ شاخه ١٠خبری شماره بولتن 

  و از طریق صفحه این شاخه در سایتآمریکا منتشر شد
در این بولتن خبری از جمله . انجمن قابل دسترسی است
  :مطالب زیر درج شده است

 ) فوریه١٩(دیدار دوستانه و تفریحی و بازی بولينگ  -
  نفرانس های محلیکمعرفی  -
 ن شاخه در ماه نوامبر گذشتهیگزارش گردهمایی ا -
 

   توليد آروماتيکبزرگیک مجتمع 
  محمد حسين اردویی

  
منطقه ترین مجتمع آروماتيک جهان در يم ظعیکی از 

 و در ایرانعسلویه در ساحل خليج فارس در جنوب 
.  است شده احداث هکتار۶٧مساحتی به وسعت 

طبق برنامه پيش بين شده در حدود محصولات این مجتمع 
بيش از یک ميليون تن فراورده های پارا کسيلين، بنزن و ارتو 

 مواد خام این مجتمع از محصولات .کسيلين خواهد بود
اولفينی و گازویيل پيروليسی توليد شده در دیگر کارخانجات 

سرمایه گذاری جهت اتمام این پروژه به  .تامين می شود
 ٢،۶ ميليون دلار سرمایه خارجی و حدود ۵٠٠ميزان حدود  

 این پروژه توسط. بوده استميليارد ریال سرمایه داخلی 
، )ژاپن( تویو یمهندسشرکت  مل ازتمش یکنسورسيوم

 )جنوبیکره (جی -شرکت ال و )ایران(شرکت مشاور سازه 
این پروژه مهم که مدت اجرای . طراحی و اجرا شده است

 بوده ماه ۵٧ند، بود امضا شده ٢٠٠٠قراردادهای آن در سال 
آقای اردویی به عنوان یکی از اعضای انجمن ما،  .است

  .نماینده شرکت سازه مدیریت این پروژه را بر عهده داشتند
 رشته شيمی ١٣۶۵آقای محمد حسين اردویی از دانش آموختگان ورودی 

  . هستند و ساکن تهراناز اعضای انجمن ما، دانشگاه ما
  

  ب توجهیک ابتکار جال
اعضای هيات علمی از دانشگاه های مختلف تعدادی از 

داخل و خارج از ایران دست به ابتکار انتشار یک نشریه در 
این ابتکار . رابطه با مسائل مربوط به مکانيک سيالات زده اند

دکتر ابراهيم شيرانی، از دانش آموختگان . قابل توجه است
شگاه ما، که  رشته مهندسی مکانيک دان١٣۵٠ورودی سال 

دانشگاه اصفهان هستند، در حال حاضر عضو هيات علمی 
دوستان علاقمند  .نيزازاعضای گروه پيشبرداین ابتکارهستند

  با مراجعه به این سایتبه این موضوع می توانند
net.ejafmonlin.wwwنموردکسب کنندیاطلاعات بيشتری درا.  
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  از خبرها
دکتر علی اکبر اکرامی، عضو هيات  

مدیره دانشکده علم مواد، طی حکمی 
از سوی ریيس دانشگاه صنعتی 

معاونت اداری و شریف به سمت 
 . دانشگاه منصوب شدمالی

شاخه دانشجویی انجمن  
) ASME(مهندسين مکانيک آمریکا 

ورعلی در دتحت سرپرستی دکتر 
 .دانشگاه صنعتی شریف تشکيل شد

تيم دانشگاه صنعتی شریف به  
 قهرمانی عنوان نایب قهرمان مسابقات

) فوتبال داخل سالن (فوتسال
 .دانشگاههای کشور دست یافت

هفتمين شماره نشریه علمی  
 فوق برنامه نشریه علمی(رسانا 

 .منتشر شد) دانشکده منهدسی برق
ی دانشجویان دانشکده مهندس 

مکانيک پس از مدتی و با پی گيری 
شورای صنفی دانشکده بالاخره 

 . شدندسالن مطالعهصاحب 
مراسم تقدير از دانشجويان ممتاز  

 برگزار پرديس علوم دانشگاه تهران
پرديس علوم شامل  .شد 

شناسي،  هاي زيست دانشكده
شناسي، رياضي و علوم  زمين

آامپيوتر، فيزيك و شيمي و گروه 
 .ي استبيوتكنولوژ

همايش مهندسي ين نخست 
اسفند ماه در  HSE  و مديريتايمني

در دانشگاه صنعتي شريف برگزار 
معرفي و گسترش مباحث . شود مي

، فراهم نبودن HSE ايمني و مديريت
بستري براي تبديل افكار و نظارت 
آارشناسان و محققان و خبرگان 
علمي و صنعتي، عرضه دستاوردهاي 

گران به مجامع نوين محققان و پژوهش
علمي و صنعتي و فراهم آردن زمينه 
همكاري بيشتر صنعت و دانشگاه، 
معرفي متخصصان و صاحبنظران در اين 
زمينه، تشويق صنايع و مجامع علمي 
به پژوهش و معرفي نيازهاي صنعت 
به مجامع علمي براي تعريف در قالب 

هاي پژوهشي برخي از اهداف  پروژه
 .برگزاري اين همايش است

انباشت آسري بودجه و  
 در هاي آشور هاي دانشگاه بدهي

سال جاري، از مهمترين معضلاتي 
است آه اذهان جامعه دانشگاهي 
آشور را به خود معطوف ساخته 

 .است
آنفرانس اپتيك و دوازدهمين  

ا و ب ايران در دانشگاه شيراز فتونيك
مشارآت دانشگاه صنعتي شيراز، 

ته ليزر مرآز مطالعات و تحقيقات پيشرف

و صنايع الكترونيك شيراز و با حمايت 
استانداري فارس، معاونت پژوهشي 
دانشگاه شيراز، مؤسسه آموزشي 
تحقيقاتي صنايع دفاعي، آتابخانه 

يي علوم و تكنولوژي شيراز،  منطقه
صنعت اپتيك اصفهان، مرآز صنايع 
نوين، مرآز تحقيقات مخابرات ايران، 
 معاونت آموزش و تحقيقات وزارت

 .برگزار شد... ارتباطات و 
 آوري فن نانوپژوهشگران  

دانشگاه صنعتي شريف براي نخستين 
بار موفق به طراحي و ساخت دستگاه 

هاي آلي هوا براساس  حذف آلاينده
 . شدندTiO2نانوساختارهاي 

 ی دانشگاه صنعتیانجمن اسلام 
کارگران  با طی یک اطلاعيه شريف

 اعلام ی اتوبوسرانشرکت واحد
در این اطلاعيه .کرد یستگهمب

 یانجمن اسلام ":ازجمله آمده است
با کارگران   شريفیدانشگاه صنعت

 اعلام یشرکت واحد اتوبوسران
 و با توجه به د کنی میهمبستگ

 بازداشت شدگان، یاعتصاب غذا
حمايت خود را از هر گونه اعتراض 

 کارگران زحمتکش ايران اعلام یمدن
  ."د داریم

صنايع همايش يازدهمين  
، بهداشتي، آرايشي و شوينده

عطريات صبح امروز با حضور 
صاحبنظران و آارشناسان اين صنعت 
در سالن درياي نور هتل استقلال 

 .تهران برگزار شد
انجمن فيزيك ايران با همكاري مرآز  

مطالعات و همكاري هاي علمي بين 
 - همايش سزاميالمللي ششمين 

 ايران را با هدف آشناسينكروترون 
شدن متخصصان آشور و علاقه مندان 
با پيشرفت هاي سزامي و چگونگي 
نقش ايران در آن، در دانشكده فيزيك 

 .دردانشگاه صنعتي شريف برگزار آ
طرح استفاده از تابش ( SESAMEطرح  

سينكروترون براي علوم و آاربردهاي 
به تاسيس يك ) تجربي در خاورميانه

» سينكروترون«مرآز بين المللي تابش 
شود آه از چند  در خاورميانه مربوط مي

سال قبل با نظارت سازمان يونسكو 
در اين طرح آه با . آغاز شده است
 آشور منطقه اجرا ١١مشارآت حدود 

( شود، يك دستگاه سينكروترون  مي
طراحي و طي ) شتاب دهنده الكترون

برداري  سه تا پنج سال آينده به بهره
 .خواهد رسيد

لمپياد دومين اآزمون مرحله اول  
شنبه با حضور   آشور صبح پنجنجوم

 هزار نفر از دانش آموزان ١٠نزديك به 
واجد شرايط به طور همزمان در 

سراسر آشور و همچنين سرپرستي 
مدارس جمهوري اسلامي ايران در 
آشورهاي آويت، قطر و امارات برگزار 

 .شد
 عمومی زیست شناسیدرس  

 به عنوان یک درس برای نخستين بار
اختياری دانشکده مهندسی شيمی 

 . شود ارائه می
تجمع جمعي از دانشجويان  

دانشگاه علامه طباطبايي در اعتراض 
 استاد عدم تمديد قراردادبه 

نمكدوست از اساتيد رشته ارتباطات 
دانشگاه در محوطه دانشكده علوم 
اجتماعي و ارتباطات دانشگاه برگزار 

 .شد
  در ایرانIEEE فعاليت شاخه

 
Institute  خبری انجمن نشریهIEEE از 

شروع فعاليتهای شاخه این انجمن در 
ر این مطلب از د. دهد ایران خبر می

 و با ،دکتر لایتنر، IEEEریيس قول 
ه به سفر تابستانی ایشان به راشا
هر کس را که :" آمده است،ایران

ملاقات کردم خواهان بازگشت روابط با 
IEEEاز آنکه همه .  به حالت سابق بود

من به دیدنشان آمده بودم، بسيار 
شاد بودند از اینکه . شادمان بودند

دیدند ما آنها را به عنوان یک  می
شاخه مجددا به رسميت 

اعضای شان ناسيم و ش می
توانند در فعاليتهای ما شرکت  می

کنند و از مزایای انجمن ما برخوردار 
دکتر صالحی، مسئول آقای از  ".شوند

در تایيد این  نيز ،IEEEبخش ایران 
این در  .سخنان نقل قول شده است

مطلب سپس به مسائلی که موجب 
 با ایران تضعيف IEEE تا رابطه شد
لازم  در این جا. دشو، اشاره می شود

و  SUTAبه یادآوری است که انجمن 
 یکی از عوامل دکتر هژبریشخص 

تعيين کننده در احقاق حقوق اعضای 
و بازگشت روابط ميان  IEEEایرانی 

IEEE اعضای ایرانی به حالت عادی  و
  .بود

 
 
 
 
 
 

  تماس با ما
مطالب خود را توسط پست 

   الکترونيکی به نشانی 
de.gmx@hadzaad.anousheh  

   يا توسط فکس به شماره
۴٩٣ ٢٣ ١- ۶١٧۴ - ۴٩ + 

 .ارسال کنيد
 :نشانی سایت انجمن

WWW.SUTA.ORG  
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